
Strategia e-zdrowia – czy jest potrzebna? 

Forum e-Zdrowia, Gdańsk, 14-15 września 2017 

dr Andrzej Mądrala – Wiceprezydent Pracodawców RP 

Andrzej Osuch – Pracodawcy Medycyny Prywatnej 



Strategia e-zdrowia – czy jest potrzebna? 

1. Starzejący się Pacjent 

      (oraz Świadczeniodawca) 

3. Rewolucja cyfrowa 

5. Rosnąca świadomość 

       zdrowotna 

4. Rozwój technologii medycznych 

2. Rosnąca częstość  

       chorób przewlekłych 

Presja na systemy 

opieki zdrowotnej 
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Strategia e-zdrowia – czy jest potrzebna? 

Wybrane cechy dobrej strategii… 

 

 Odpowiada na strategiczne wyzwania sektora zdrowia 

 Oparta o rzetelną analizę aktualnej sytuacji 

 Jest wizją cyfrowej transformacji, nie listą systemów do produkcji 

 Jest spójna ze strategią zmian w systemie opieki zdrowotnej 

 Jest spójna z innymi strategicznymi programami cyfryzacji 

 Stworzona w szerokiej komunikacji z interesariuszami 

 Neutralna technologicznie 

 Uwzględnia zagadnienia transgraniczne 

 Uwzględnia perspektywę zdrowia populacji 

 Zakłada powstanie formalnego planu realizacji i monitorowania 

 Zakłada przeglądy i aktualizacje założeń 

 (…) 
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